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Zápisnica  

zo  16.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Spišské Bystré,  

konaného  dňa 17.06.2016 o 17.00 hodine v zasadačke obecného úradu 

 
Prítomní:          starosta obce:  Mgr. Marián Luha 

 
                           prednostka  obecného úradu : Ing. Kristína Horáková 

 

                           hlavný kontrolór obce:   Ing. Ján Šimonovič 

 

                           poslanci :   Ing. Pavol Budaj, PhD. 

                                              Peter Kundis 

                                              Bc. Paulína Orolínová     

                                              Ing. Martin Lopušek 

                                              Ing. Kamila Jurčová 

                                              Ing. Martin Lavko 

                                              Martin Marušin 

 

Ospravedlnená:  MUDr. Jana Kováčová Gajanová     
                                           

 Ďalší prítomní: Jana Kiktová, zamestnankyňa obecného úradu 

                            Ingrid Stachová, ekonómka obecného úradu 

                                                            

        Verejnosť: --- 

                                               

PROGRAM : 

 

1. Otvorenie zasadania 

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu Záverečného účtu Obce 

Spišské Bystré za rok 2015 

6. Návrh  na prerokovanie Záverečného účtu Obce Spišské Bystré a rozpočtové 

hospodárenie za rok 2015 

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a drobnými stavebnými odpadmi 

8. Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2016 

9. Rôzne 

10. Interpelácie 

11. Záver 
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K bodu 1. Otvorenie zasadania 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril Mgr. Marián Luha, starosta obce.  Privítal 

všetkých prítomných. Ospravedlnila sa pani poslankyňa MUDr. Jana Kováčová Gajanová. 

Starosta konštatoval,  že  počet prítomných poslancov je  7 (pozri prílohu č. 1- prezenčná 

listina) a obecné zastupiteľstvo  je uznášania schopné.  

      

 

K bodu 2. Schválenie programu 

 

Mgr. Marián Luha, starosta obce  uviedol program dnešného zasadnutia (pozri prílohu č. 2 – 

pozvánka).  

 

Hlasovanie:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin 

Marušin  

Peter 

Kundis 

Bc. 

Paulína 

Orolínová  

Ing. Ján 

Havaš  

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  

       

 

Obecné zastupiteľstvo  v  Spišskom Bystrom 

schvaľuje 

program zasadania Obecného zastupiteľstva Spišské Bystré  

1. Otvorenie zasadania 

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu Záverečného účtu Obce 

Spišské Bystré za rok 2015 

6. Návrh  na prerokovanie Záverečného účtu Obce Spišské Bystré a rozpočtové 

hospodárenie za rok 2015 

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a drobnými stavebnými odpadmi 

8. Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2016 

9. Rôzne 

10. Interpelácie 

11. Záver 

 

 

 

K bodu 3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

 

Mgr. Marián Luha, starosta obce navrhol za zapisovateľku Janu Kiktovú  a za  overovateľov 

zápisnice:  Petra Kundisa a Ing. Kamilu Jurčovú. Bez námietok. 
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Starosta obce 

určuje 

1. za zapisovateľku pani Janu Kiktovú 

2. za overovateľov zápisnice  Petra Kundisa a Ing. Kamilu Jurčovú 

 

 

 

K bodu 4. Kontrola plnenia uznesení 

 

K tomuto bodu bol predložený materiál (pozri prílohu č. 3). 

 

Ing. Martin Lopušek, poslanec obecného zastupiteľstva sa informoval ohľadne riešenia 

zmlúv s DHZ a výzvy na kompostáreň. 

Mgr. Marián Luha, starosta obce informoval, že organizácia DHZ doručí  výpis spotreby 

pohonných hmôt, ktoré sa doplnia do zmlúv a následne dôjde k podpisu zmlúv a k fyzickému 

prevzatiu vozidiel a vybaveniu potrebných náležitosti na dopravnom inšpektoráte. Žiadosť  na 

základe výzvy  bola podaná  a čaká sa na vyjadrenie.  

Ing. Ján Havaš, poslanec obecného zastupiteľstva sa informoval, či obec má miesto na 

zriadenie kompostárne.  

Mgr. Marián Luha  podal informácie, že predbežne rokoval s Pozemkovým spoločenstvom 

Urbariát Spišské Bystré  o možnosti  uskladnenia. Zatiaľ územie nepotrebujeme, mali by sme 

dostať kompostéry k rodinným domom a väčšie kompostéry na verejné priestranstvo.  

Ing. Jána Havaš poznamenal, že mesto Poprad má skládku odpadu na Visovej, či nie je 

možnosť sa dohodnúť s nimi o umiestnení.  

Mgr. Marián Luha podotkol, že  sa tam vozí iba štiepka  a je to iba medzisklad, kde sa 

štiepkuje, následne to odvážajú preč. 

Ing. Kristína Horáková, prednostka obecného úradu podotkla, že mesto Poprad má 

kompostáreň zriadenú inde, na Visovej je iba sklad na konáre, kde to následne štiepkujú. 

Ďalej informovala, že uznesenie č. 15/2016/4/2/A/B je už splnené.  Kúpna zmluva  č. 6/2016 

bola oboma zmluvnými stranami podpísaná 15.06.2016, zverejnená na webovom sídle obce 

15.06.2016 a účinná dňa 16.06.2016. 

 

Obecné zastupiteľstvo   v Spišskom  Bystrom  

 

berie na vedomie 

 

kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí Obecného zastupiteľstva Spišské 

Bystré 

 

K bodu  5. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu Záverečného účtu 

Obce Spišské Bystré za rok 2015 

 

K tomuto bodu bol predložený materiál vypracovaný hlavným kontrolórom obce (pozri 

prílohu č. 4).  

 

Ing. Ján Šimonovič, hlavný kontrolór obce podal informácie  o  predloženom stanovisku.  

Hospodári sa dobre.  
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Ing. Pavol Budaj, PhD., poslanec obecného zastupiteľstva podal informácie zo zasadania 

Komisie pre rozvoj a plánovanie. Mal dve pripomienky: prvá – stanovisko/materiál 

terminologicky nie je zosúladený s nasledujúcou správou (Návrh Záverečného účtu), navrhol 

formálne zosúladiť obe správy, napr. predpokladá, že nikdy neschválili čerpanie rozpočtu – 

príjmy celkové 1 331 725,- € výdavky celkom  1 449 000,- €  nepredpokladá, že mohli 

schváliť rozpočet so záporným výsledkom.  

Ing. Kamila Jurčová, poslankyňa obecného zastupiteľstva podotkla, že sú ináč usporiadané 

účty.  

Ing. Ján Šimonovič  podotkol, že sa čerpalo z rezervného fondu. 

Ing. Pavol Budaj, PhD.  podotkol, aby sa nestrácal čas so štruktúrou,   štruktúru dokumentu 

„učešú“ neskôr. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom  

berie na vedomie 

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu Záverečného účtu Obce Spišské 

Bystré za rok 2015 

K bodu  6. Návrh na prerokovanie Záverečného účtu Obce Spišské Bystré  a rozpočtové 

hospodárenie za rok 2015 

 

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál (pozri prílohu č. 5). 

 

Ing. Martin Lopušek, poslanec obecného zastupiteľstva poznamenal, že odhad príjmu oproti 

skutočnosti  nebol  veľmi presný.   

Ingrid Stachová, ekonómka obecného úradu podotkla, že to závisí od toho, koľko stavieb je 

skolaudovaných.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. informoval, že  komisia pre rozvoj a plánovanie, ako gesčná komisia 

sa vyjadrila k predloženému návrhu. Má dve pripomienky do budúcna, prvá – ukázalo sa, že 

aj keď navrhli zmenu v rozpočte, hovorilo sa, že  neopatrne sme  postupovali. V skutočnosti 

sa ukázalo, že boli mierni, uvážliví, že tie príjmy, ktoré navrhli dať do rozpočtu boli  o dosť 

podstatne vyššie, jednoducho nemali by sme  sa báť relevantných pohľadov  v čerpaní.  Druhá 

pripomienka je to skutočnosť – metodicky pripravené je to kvalitná správa,  ale pre 

rozhodovanie by mohla byť trochu analytickejšie spracovaná – vývojové porovnanie (napr.  

s r. 2014, osvetlenie).  

Ing. Martin Lopušek poznamenal, že je to legislatívne takto povinné, nie je priestor na to, 

aby sa to upravovalo. Analytickejšie ako sa hospodárilo by sme si  mohli urobiť  osobitne, 

vyhodnotenie aktivity LED osvetlenia.  

Ingrid Stachová informovala, že tohto roku už v máji sme dostali polovičné podielové dane 

ako sa predpokladalo.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. podotkol, že je dobré byť opatrní, ale  sa potom brzdí  

v rozhodovacích veciach, je potrebné sa dostať k reálnym číslam, bez reálnych čísiel sa reálne 

nerozhoduje.  

Ingrid Stachová podotkla, že  predpoklad rozpočtu sme navýšili na 96 %, nie je dobré dať na 

100 %. Ďalej informovala, že za mesiac máj 2016 sme dostali iba polovicu financií 
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z predpokladu.  

Ing. Kristína Horáková podotkla, že  pri rozpočte je potrebná opatrnosť.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. podotkol, že aj kontrolór obce z pohľadu kontrolóra hodnotí, že by 

sa mohlo aj viac čerpať.  

Ing. Ján Šimonovič poznamenal, že nie je všetko tak, ako je sľúbený predpoklad.  

Mgr. Marián Luha informoval, že e-mailom zo ZMOS-u prichádzajú upovedomenia, aby 

starostovia rátali s poklesom podielových daní a vedeli o predbežnom plnení..  

Ing. Martin Lopušek poznamenal, že obec má aj nejaké úvery, predpokladajú sa aj ešte 

väčšie investičné aktivity, je potrebné, aby sme boli opatrnejší, nemôže sa na jednom 

zasadnutí schváliť  a dostať sa na 0. Optimizmus tu zrejme nemá miesto, radšej navrhol, aby 

boli opatrnejší.  

Ing. Ján Havaš navrhol, aby sa v septembri vyhodnotil rok 2016 a tam by boli tie položky 

rozčlenené a porovnané s predošlými rokmi.  

Ing. Martin Lopušek sa informoval ohľadne pohľadávok, či sú vymožiteľné/nevymožiteľné. 

Ingrid Stachová informovala, že pohľadávky začali pomaly dlžníci splácať. Je možnosť 

úplne staré roky pomaly odpisovať.   

 

Hlasovanie za predložený návrh:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin 

Marušin 

Peter 

Kundis 

Ing. 

Ján 

Havaš 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  

       

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

I. berie na vedomie 

Správu audítora za rok 2015 

 

 

II. schvaľuje 

A) Účtovanie výsledku hospodárenia v sume 246 131,81 EUR na účet 428-

Nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých rokov 

B) Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad 

C) Použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu zákonného rezervného fondu 

vo výške 14 044,44 EUR a ostatné  finančné zdroje vo výške 124 488,- EUR ako 

príjmové finančné  operácie na budúce kapitálové výdaje.  

 

K bodu  7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 

 

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál (pozri prílohu č. 6).  

 

Ing. Kristína Horáková informovala, že podľa zákona o obecnom zriadení bolo vyvesené 

01.06.2016  15 dní pred zasadaním obecného zastupiteľstva,  v desať dňovej lehote neboli 
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vznesené žiadne námietky a pripomienky od obyvateľov obce  a podnikateľských subjektov.  

Návrh VZN bol prerokovaný so spoločnosťou Brantner,  je to na základe ich konzultácií, sú 

v zákone aj nové veci, nevie sa ešte čo to prinesie, uvidí sa. Máme Zmluvu o budúcej zmluve 

so spoločnosťou NATUR-PACK, a.s. -  separovaný zber. Ide o iný systém financovania 

separovaného odpadu ako sa to financovalo doteraz. 

Ing. Ján Šimonovič sa informoval  ohľadne zberu, či to bude fungovať ako doteraz, že sa to 

vyhlási v rozhlase kedy, kde a čo sa bude zbierať.  

Ing. Kristína Horáková podotkla, že do budúcna by sme  mali separovať všetko, ešte je stále 

dosť ľudí, ktorí neseparujú. V ďalšej budúcnosti bude potrebné separovať aj kuchynský odpad 

veľmi podrobne, napr. aj vrecúška z čaju, ale je to ešte veľmi ďaleko.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. poznamenal, že je to reakcia na nový zákon. Informoval sa aj 

o nových informáciách z EÚ, či  ešte máme nejaké výnimky z EÚ, kedy tie výnimky končia. 

Informácie sú preto dôležité, aby sa v predstihu pripravili. 

Ing. Kristína Horáková poznamenala, že výnimkou je kuchynský odpad z domácností.  

Ing. Martin Lopušek podotkol, že odpad, ktorý nemá oporu v zákone by sme nemali zatiaľ 

triediť.  

Ing. Kristína Horáková poznamenala, že množstvá, ktoré by sme mali vyseparovať 

triedením by mali mať dopad  na odpad, ktorý pôjde na skládku. Ten by mal byť menší ako 

doteraz. Tendencia je taká, že sa separuje a aj odpad, ktorý sa vyvezie na skládku je väčší.   

Bc. Paulína Orolínová, poslankyňa obecného zastupiteľstva  poznamenala, že je potrebné 

podporiť ľudí, aby separovali.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. podotkol, že je potrebné vidieť aj pozitívum a  pomaly sa to 

separovanie zlepšuje, viac ľudí sa zapája do separovania.  

Mgr. Marián Luha poznamenal, že sa  separuje,  ale sa aj zvyšuje množstvo neseparovaného 

odpadu vyvezeného  vo veľkoobjemových kontajneroch.  

Ing. Martin Lopušek podotkol, že je dobré, že sa  zvyšuje  množstvo vyseparovaných 

odpadov.  

 

Hlasovanie za predložený návrh:  
 Ing. 

Pavol 
Budaj, 

PhD 

Ing. 

Martin 
Lopušek 

Bc. 

Paulína 
Orolínová 

Ing. 

Kamila 
Jurčová 

Martin 

Marušin 

Peter 

Kundis 

Ing. 

Ján 
Havaš 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  

       

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom  Bystrom  

 

sa uznáša 

 

na Všeobecne záväznom nariadení č. 8/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 

stavebnými odpadmi 

 

K bodu  8. Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2016 

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál  č. I (pozri prílohu č. 7) a materiál č. II ( pozri 

prílohu č. 8). 
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Časť I. bodu 8:  Oznámenie OZ č. 3/2016:  

 

Ing. Pavol Budaj, PhD. podal jednu  pripomienku, v malých prípadoch sa to dá  akceptovať, 

ale celkove by sme nemali smerovať  k tomu čo je tu nasmerované, že znižujeme kapitálové 

a zvyšujeme bežné. Ing. Jurčová v komisii vysvetľovala, že je to na špeciálnu akciu,  o ktorej 

sa rokovalo v predchádzajúcom dni, nevie k tomu podrobnejšie informácie. 

Mgr. Marián Luha poznamenal, že ako už vedia Deň obce bol preložený na august ako 

spojená akcia Kubašský festival Petra Stašáka. 

Ing. Ján Havaš podotkol, že informácie  zo zasadaní komisie išli pánovi starostovi 

a predpokladal, že pán starosta posunie informáciu o zmene termínu dňa obce  ostatným 

komisiám.  

Mgr. Marián Luha poznamenal, že v prvom rade by mali  komisie medzi sebou 

komunikovať aj s prihliadnutím na to, že  členovia komisií pracujú vo viacerých komisiách,  

ale nemáme problém,  aby  do budúcna  informoval  o zmenách OcÚ, samozrejme  na základe 

zápisnice z rokovania komisie. 

Peter Kundis podotkol, že  vzhľadom na tieto všetky informácie  pripravil vzor zápisnice 

z komisie, ktoré budú  z každého zasadania komisie vyhotovovať zápisnice a zverejňovať na  

stránke obce pri komisiách.  

Mgr. Marián Luha  poznamenal, že je to dobrý nápad zverejňovať  zápisnice z komisie, na 

základe tohto výstupu z komisie by mali byť smerodajné závery.  

Ing. Kristína Horáková podotkla, že komisie by mali byť odporúčacie, pripraviť 

odporúčanie pre poslancov, preto je dôležité, aby boli výstupy z komisií.  Poznamenala, že 

v uvedenej správe je špecifikované na aký účel sa financie použijú.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. poznamenal, že on by nezverejňoval zápisnice z komisií, mali by byť 

dostupné len poslancom.  

Peter Kundis informoval, že aj iné obce a mestá majú sprístupnené zápisnice z komisií.  

Mgr. Marián Luha poznamenal, že pri odmeňovaní poslancov je zápisnica podkladom k 

výpočtu, prítomnosť, dátum, výstup. Ak sa rozhodnete nezverejňovať,  tak aspoň  by ste ich  

mali   sprístupniť v rámci poslancov. 

Peter Kundis navrhol zverejňovať zápisnice z komisií.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

berie na vedomie 

 

 

Oznámenie pre OZ č. 3/2016 

 

zníženie kapitálových výdavkov v podpoložke rozpočtu 

717001 – Stavby a ich technické zhodnotenie                           - 3 700,- € 

 

zvýšenie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu 

637003  - Dni obce                                                                       + 3 700,- € 

 

Časť II. bodu 8: Rozpočtové opatrenie č. 6/2016 
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Hlasovanie za predložený návrh:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 
PhD 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin 

Marušin 

Peter 

Kundis 

Ing. 

Ján 

Havaš 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  

       

 

Obecné zastupiteľstvo  v Spišskom  Bystrom  

 

schvaľuje  

 1.Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 6/2016 

zníženie kapitálových výdavkov v podpoložke rozpočtu 

717001 – Stavby a ich technické zhodnotenie                                                -    3 163,- € 

 

zvýšenie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu 

637005 – Špeciálne služby-kalibrácia ČOV                                                   +   1 056,- € 

 

zvýšenie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu 

633006 – Vš.materiál OÚ                                                                                 +   1 500,- € 

 

zvýšenie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu 

637026 – Odmeny poslancom OZ                                                                   +      607,- € 

 

zvýšenie príjmov finančných operácií v podpoložke rozpočtu 

454001 – Čerpanie rezervného fondu , KZ 46                                                + 61 700,- € 

        

zvýšenie kapitálových výdavkov v podpoložke rozpočtu 

717001 – Výstavba chodníkov-I.časť, KZ 46                                                  + 61 700,- €                               

 

zvýšenie bežných príjmov v podpoložke rozpočtu                              

312001 – príspevok ÚPSVR-deti HN škol.pomôcky, KZ 111                        +   1 245,-€ 

 

zvýšenie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu 

642026 – Príspevok ÚPSVR-škol.pomôcky HN, KZ 111                               +   1 245,- € 

Presunom rozpočtových prostriedkov sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky 

rozpočtu. 

 

K bodu  9. Rôzne 

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál  č. 1 (pozri prílohu č. 9), materiál č. 2 (pozri prílohu 

č. 10) a materiál č. 3 (pozri prílohu č. 11).  

Časť I. Návrh odmeny poslancovi obecného zastupiteľstva (materiál č. 1 – príloha č. 9): 

Mgr. Marián Luha  podal informácie  na základe dôvodovej  správy predloženého materiálu.  
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Hlasovanie za predložený návrh: 
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 
PhD 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin 

Marušin 

Peter 

Kundis 

Ing. 

Ján 

Havaš 

Za:  X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  

X       

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré  

 

schvaľuje  

 

odmenu poslancovi Ing. Pavlovi Budajovi, PhD. vo výške 500 EUR 

 

 

 

Časť II. NÁVRH   ŠTATÚTU   NOVÍN   OBCE   SPIŠSKÉ  BYSTRÉ (materiál č.2 – 

príloha č. 10): 

 

Ing. Kristína Horáková informovala, že materiál bol vypracovaný na základe schválených  

Marketingových aktivít na rok 2016 – vydávanie novín v štvrťročnej periodicite.  Predkladá 

sa aj úprava rozpočtu.  

Ing. Kamila Jurčová navrhla predloženú sumu navýšiť na 400,- €, keďže v tomto roku budú 

dve čísla a na jedno vydanie je potrebné cca 200,- € . Ďalej sa informovala, či v tejto sume je 

zahrnutá aj grafická úprava. 

Mgr. Marián Luha  podotkol, že je to z iných zdrojov a je tam rezerva na grafickú úpravu. 

Bc. Paulína Orolínová podala informácie o nákladoch  na  tlač štvrťročníka. V cene 149,- € 

je zahrnutá aj grafická úprava. Bolo konzultované aj s pani Šramkovou a s pánom Földešom. 

Zatiaľ sa čaká na vyjadrenia.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. podal vyjadrenie za gesčnú komisiu, že je to dobrá myšlienka, je 

potrebné začať, prax ukáže čo všetko prinesie. Je potrebné zohľadniť aj prínos pre ľudí. 

Ostáva nezodpovedaná otázka, hovorí sa stále o množstve 500 ks, že nie všetky domy sú 

obývané, myslí si, že  obývaných je viac ako 500 domov. 

Mgr. Marián Luha navrhuje vydať prvý výtlačok v takomto množstve a potom sa uvidí, či 

sa počet kusov navýši alebo nie.  

Bc. Paulína Orolínová podotkla, že presná evidencia domov je na obecnom úrade, bude sa 

čerpať z toho   zoznamu.  

Peter Kundis  vyzval prítomných na postúpenie výstupov  z komisií redakčnej rade  – 

uzávierka je 20.08.2016.  

Bc. Paulína Orolínová informovala, že vo štvrťročníku je rubrika samospráva,  pán starosta 

pripraví článok, ale  môžu prispievať  aj poslanci článkami  (napr. čo trápi obyvateľov, čo 

s kultúrnym domom, čo s kanalizáciou, čo s ihriskom). Je dobré, aby sa  o tom napísalo, aby 

nevznikali rôzne „šumy“ a nepravdivé informácie. Je potrebné, aby ľudia vedeli čo sa deje, 

pripravuje a aké budú postupy. 

Ing. Kristína Horáková  navrhla do prvého čísla úvodné informácie od komisií – čo 

prejednávajú, všeobecné informácie. 
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Ing. Martin Lopušek navrhol pýtať sa občanov, čo ich trápi. Navrhol zavesiť to aj na 

facebook a ľudia nech dávajú námety čo ich zaujíma.  

Bc. Paulína Orolínová poznamenala, že je to dobrá možnosť a potom vybrať z facebooku 

topky a pán starosta by na  otázky odpovedal.  

Mgr. Marián Luha  podotkol, že by to malo byť v spolupráci s predsedami komisií a 

informoval, že bude osem strán a  na úvod bude v čísle príloha dôležité čísla 

a v decembrovom kalendár na rok 2017. 

Ing. Ján Havaš navrhol, že by mohla byť aj príloha – kultúrne akcie na prvý štvrťrok  2017. 

 

 

Hlasovanie za zmenený návrh (navýšenie z 200,- EUR na 400,- EUR): 
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 
PhD 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin 

Marušin 

Peter 

Kundis 

Ing. 

Ján 

Havaš 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  

       

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré  

 

 schvaľuje  

 

A) ŠTATÚT NOVÍN OBCE SPIŠSKÉ BYSTRÉ,  

  

B) zmenu rozpočtu  rozpočtovým opatrením č. 7/2016 nasledovne: 

zníženie bežných výdavkov: 

Program 2 Propagácia a marketing 

Podprogram 2.1 Propagácia a prezentácia obce                                              

položka 637 003                                                                                             - 400 eur 

    

zvýšenie bežných výdavkov: 

Program 2 Propagácia a marketing 

Podprogram 2.4  Obecné noviny                                                                     

položka  637 004                                                                                           + 400 eur 

 

Cieľ: Informovať občanov o dianí v obci 

Merateľný ukazovateľ: Počet vydaní za rok 

Cieľová hodnota:   2 

 

 

 

Časť III. Vyjadrenie č. 01/2016  Komisie pre ochranu verejného poriadku a verejného 

záujmu (materiál č. 3 – príloha č. 11) 

Mgr. Marián Luha informoval o došlej žiadosti od PaedDr. Vladimíra Kuzára  a o tom, že 
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nepristúpil na  odpustenie poplatku, nakoľko je VZN č. 2/2006 prijaté a platné.  Zmluvy sú 

pripravované  na 10 rokov, ale každý rok sa uhrádza ročný poplatok za jedno  hrobové miesto.  

Navrhol porozmýšľať o zmene tohto VZN alebo  príprave nového VZN  a pripraviť aj zmenu 

zmlúv na prenájom pohrebiská s možnosťou úhrady aj na desať rokov.  Bude potrebné 

prezistiť aj v iných obciach a mestách, ako to tam funguje.  

Ing. Martin Lopušek  informoval prítomných, že  on už prezisťoval aj v iných obciach 

a mestách, je to rôzne, niekde je suma vyššia, niekde nižšia. Za komisiu odporučil odpísať 

žiadateľovi, že podľa platného VZN č. 2/2006 nie sú v súčasnosti možné výnimky, novelou 

VZN zahrnúť:  napr.: výnimky sú povolené pre občanov  dlhodobo bývajúcich v obci,  farári, 

ľudia, ktorí mali prínos pre obec, ktoré by mohol udeliť starosta obce alebo  obecné 

zastupiteľstvo.  Niektoré obce majú rôzne výnimky napr. pre významných občanov alebo pre 

tých, ktorí prispeli k rozvoju obce.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. poznamenal, že do budúcna by mohla Komisia pre ochranu 

verejného poriadku a verejného záujmu pripraviť materiál nového VZN. 

Ing. Ján Šimonovič  podotkol, že je to potrebné  pripraviť, v terajšom VZN neboli doriešené 

takéto prípady.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. poznamenal, že netreba zabúdať na to, že nebohá pani boli v našej 

obci aktívna, keď tu mali trvalý pobyt a boli aj poslankyňou obecného zastupiteľstva.  

Ing. Martin Lopušek podotkol, že  za Komisiu pre ochranu verejného poriadku a verejného 

záujmu odporúčajú: 

a) žiadosť p. PaedDr. Vladimíra Kuzára zamietnuť s odôvodnením, že nie je možné 

podľa aktuálne platného VZN výnimku udeliť 

b) pripraviť návrh úpravy VZN (príp. nové VZN), ktorým bude možné udeliť výnimku 

z poplatkov súvisiacich s prevádzkou pohrebiska (vrátane možnosti udelenia výnimky 

retrospektívne) 

c) odporučiť žiadateľovi (v rámci bodu „a“), aby znova požiadal o udelenie výnimky po 

tom, čo nový návrh VZN nadobudne účinnosť.  

Peter Kundis podotkol, že by mala byť vypracovaná výnimka pre cudzích občanov. 

Bc. Paulína Orolínová poznamenala, že nie je  najvhodnejšie po schválení nového VZN mu 

odporučiť, aby  napísal  žiadosť o vrátenie poplatku.  

Ing. Martin Lopušek informoval, že komisia pripraví návrh a prepošle všetkým prítomným, 

aby sa mohli k tomu vyjadriť.  

 

Na rokovanie sa dostavil pán poslanec Ing. Martin Lavko.  

 

Ing. Martin Lopušek ďalej informoval, že niektoré obce a mestá majú vo VZN sumu aj 

3 000,- € za pochovanie občana, ktorý nemá v obci trvalý pobyt. 

Mgr. Marián Luha poznamenal, že obec musí do budúcna vysporiadať  zvyšné pozemky na 

cintoríne, ktoré ešte nie sú vo vlastníctve obce.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré 

 

berie na vedomie 

 

Vyjadrenie č. 1/2016 od Komisie pre ochranu verejného poriadku a verejného  záujmu. 
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K bodu  10. Interpelácie  

 

Ing. Kamila Jurčová vyzvala prítomných poslancov,  aby sa zapojili do hlasovania o naj 

dvor, aby sa prešli po dedine a hlasovali za to, kto  ako má udržiavaný dvor. Zapojiť sa môžu 

všetci. 

Ing. Pavol Budaj, PhD.  sa informoval o výzve na občiansku vybavenosť.  

Mgr. Marián Luha poznamenal, že momentálne nie je žiadna výzva s takým  zameraním, 

možno niečo ešte vyjde  v mesiaci august a september.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. informoval, že sa rozprával s poslancom susednej obce, zamýšľajú 

sa nad zriadením obecnej polície a plánujú zapojiť do toho aj ostatné obce. Možno 

v najbližších dňoch navštívia aj našu obec. 

Peter Kundis informoval, že bolo tretie stretnutie s inžiniermi ohľadom kanalizácie. Bola 

privolaná ďalšia realizátorská  firma, aby nám poradili ako vyčistiť a oddeliť splaškovú 

a dažďovú kanalizáciu. Boli s Ing. Nemcom a navrhli poslednú verziu s uličnými vpusťami na 

rohu Hornádskej a Hviezdoslavovej ulice s tým, že sa prekope cesta a podľa úrovne šachty sa 

potom  zvedie  zvlášť splašková a zvlášť  dažďová kanalizácia. Zrekonštruovaná dažďová   

kanalizácia by mala priemer 400 mm až do potoka Bystrá a popri tom sa opraví aj  pôvodná 

300 mm, ktorá je zrejme zalomená. Splašková  bude  len rekonštrukcia, terajší stav je 3 x 30 

cm,  zistiť či tam nie je nejaká chyba, a vyústi sa do tej rúry čo ide do ČOV, objemovo to 

úplne stačí na budúci týždeň vás budem informovať.  

Telocvičňu musíme kvôli financiám rozdeliť  na dve etapy - zateplenie a opravu strechy, pani 

riaditeľka si zafinancuje tento rok zateplenie, uvidíme aký to bude mať efekt  a potom 

v prípade potreby oprava krytiny bude na budúci rok. 

Futbalové ihrisko -  nad školou to sme zamietli, komisia odporúča pod  futbalovým ihriskom 

dojednať zmluvu na kúpu pozemku  a dojednať zmluvu  o budúcej zmluve na vybudovanie 

nového ihriska za sociálnou bytovkou. Dojednať nájom terajšieho ihriska na dlhšie obdobie.  

Chodníky  a zastávky na ceste 3075 - je rozpracované s tým, že mala by nastať zámena 

pozemkov medzi obcou a cirkvou, komisia pre výstavbu a životné prostredie prisľúbila 

starostovi  pomoc pri rokovaní s cirkvou. 

Ing. Martin Lopušek navrhol počas rokovania zabezpečiť aj nájom terajšieho ihriska.  

Mgr. Marián Luha podotkol, že vo februári končí nájomná zmluva, buď odkúpenie alebo 

zmluva o predĺžení nájmu a súbežne riešiť zmluva o budúcej zmluve na pozemky za 

sociálnou bytovkou, tretí návrh je pozemky za školou, kde je potrebné vyriešiť veľké 

množstvo vlastníkov. Navrhol, že sa pripraví elaborát, ktorý bude na nasledujúcom zasadaní 

predložený.  

Ing. Martin Lopušek  sa informoval, že po koľko sa predávali cirkevné  pozemky.  

Martin Marušin, poslanec obecného zastupiteľstva informoval, že je to 14,- €/m
2
 

Mgr. Marián Luha podotkol, že sa bude musieť zmeniť územný plán. Ďalej informoval, že 

zaslal pánovi Kundisovi materiál ohľadne predaja stožiara  a spýtal sa či sú už nejaké závery.  

Peter Kundis informoval, že zatiaľ ešte nie.  

Ing. Ján Šimonovič poznamenal, že občania sa sťažujú, že nesvietilo svetlo a oprava trvala 

dlho.  

Mgr. Marián Luha podotkol, že firma tu bola dvakrát, riešili to, bude zrejme potrebné 

zabezpečiť rozvádzače proti neoprávnenej manipulácii.  
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K bodu 11. Záver  

 

     Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva 

Spišské Bystré.   

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva Spišské Bystré  bolo ukončené  o 18:14  h. 

 

Zapísala: Jana Kiktová 

V Spišskom Bystrom 23.06.2016                        

 

 

Overovatelia:                            Ing. Kamila Jurčová                         ...............v.r.................... 

                                    

                                                   Peter Kundis                                     ...............v.r..................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    .......................v.r.............................                                    ......................v.r...........................   

                Mgr. Marián Luha                                                         Ing. Kristína Horáková 

                    starosta obce                                                                    prednostka OcÚ 

 

 

 

 

 


